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Salon kaupungin hankintapoliittinen työryhmä on saanut valmiiksi 
ehdotuksen kaupungin hankintapoliittiseksi ohjelmaksi 2024 - 2028. 
Työryhmä on kaupunginhallituksen asettama, ja ohjelma on tarkoitus viedä 
kaupunginhallituksen hyväksyttäväksi alkusyksystä 2024. Rakennus- ja 
ympäristölautakunnalle on varattu mahdollisuus antaa lausunto 
hankintapoliittisesta ohjelmasta. Lausuntoa pyydetään 14.6.2024 
mennessä. 
 
Rakennus- ja ympäristövalvonnan palvelualueella suurempia hankintoja 
tehdään melko harvoin. Lakisääteisen toiminnan takia hankinnat ovat usein 
pakollista palveluntuotantoa koskevia. Palvelualueen suurimpia hankintoja 
ovat mm. sähköisen asioinnin ja arkistoinnin ohjelmistot sekä 
pieneläinpäivystys. Etenkin ohjelmistojen osalta on ollut tavallisesti 
tarkoituksenmukaista osallistua yhteishankintoihin. Yleisesti palvelualueella 
käytetään koko kaupunkia koskevia palveluita ja laitteita, kuten työasemat, 
puhelimet ja asianhallintaohjelmisto, jotka kilpailutetaan kaupungissa 
laajempana kokonaisuutena. 
 
Esimerkiksi rakennusvalvonnan paperiarkiston digitoinnissa on tarvetta 
hankkia palvelua ulkopuoliselta toimijalta. Tällaisen palveluiden 
erityisosaamista vaativan hankkeen johtaminen on haastavaa. Ulkoisten 
palveluiden hankinnoissa kaupungin yksiköiden vastuuhenkilöiden 
hankintajohtamista tulee parantaa esimerkiksi koulutuksen avulla.   
 
Salon kaupungin hankintapoliittinen ohjelma 2024-2028 on tämän 
kokousasian oheismateriaalina.  

 
Esittelijä Rakennus- ja ympäristövalvonnan johtaja 

 
Päätösehdotus Rakennus- ja ympäristölautakunnalla päättää antaa valmistelun mukaisen 

lausunnon Salon kaupungin hankintapoliittisesta ohjelmasta 2024-2028. 
 
Pöytäkirja tarkastetaan tämän asian osalta heti kokouksessa. 
 

Päätös Rakennus- ja ympäristölautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta heti kokouksessa. 
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